
河道水面警示标志浮体 橙红色河道隔离浮拦浮筒

产品名称 河道水面警示标志浮体
橙红色河道隔离浮拦浮筒

公司名称 宁波天蔚环保科技有限公司

价格 100.00/个

规格参数 品牌:天蔚
型号:BTZ200
产地:宁波

公司地址 浙江省宁波市镇海区骆驼街道三五路1066弄1号
韵恒大厦13层13-1室

联系电话  18258765322

产品详情

河道水面警示标志浮体 橙红色河道隔离浮拦浮筒

海上核心区拦船警戒浮筒  水库警戒拦船浮筒 水上拦船隔离浮桶水源地拦船禁航浮筒船闸下闸拦船索
航道拦河索浮筒 长江抬揽浮布设

1. Floating bodies are made of high density synthetic materials, which are anti-corrosive, anti-freezing, anti-oxidation
and anti-purple reinforced materials. They are not corroded by seawater, chemicals, chemicals, oil stains and aquatic
organisms; they are pollution-free and do not destroy the environment.

 

2. The upper surface of the buoy body is designed with anti-skid pattern, which is safe and stable. The four corners are
arc obtuse angle shape, avoiding common dangers of common cement, wood and iron facilities, such as slipping,
being punctured by wood chips, rust nails and so on.

3. High bearing capacity, smooth and durable cylinder, buoyancy per square meter can reach more than 350 kg.
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